
 
 

Avvikande mening 

Kommunstyrelsen 7.6.2021 

 

 

Jag anser att de svar som fullmäktige förutsatte då utredningarna om grundandet av Kervo-Sibbo 
Idrottshallar Ab återremitterades för ny beredning fortfarande är alltför begränsade som grund för 
beslutsfattningen. I den nuvarande osäkra ekonomiska situationen ska Sibbo inte förbinda sig till en 
omfattande miljoninvestering som i första hand betjänar den regionala friidrottens behov och vars 
nytta förblir marginal för största delen av kommuninvånarna.  

Fritidstjänsterna i Sibbo kommun förutsätts till exempel att betala 92 000 euro/år i fem års tid för att 
använda hallen under dagtid och avgifterna kan fortsätta i flera år framöver beroende på hallbolagets 
lönsamhet. Det är oklart för vilka användargrupper allaktivitetshallen som är belägen i Kervo och som 
är svårtillgänglig för Sibboborna med kollektivtrafiken överhuvudtaget lämpar sig under dagtid mellan 
kl. 9 och 15.  

Allaktivitetshallens verksamhet är förknippad med risker såväl vad gäller ekonomin som de realistiska 
nyttorna. Sibbo ska inte bli delägare i projektet Kervo-Sibbo Idrottshallar Ab.  
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